

Protokoll nr 8 2020

Rådet för funktionshinderfrågor

Närvarande:

Ragnar Helin, Carola Gioti, Rickard Friberg, Stefan Fagerström, Oscar Erlandsson, Emilia Bergling och Maria Klemets Hellberg

Frånvarande:

Pelle Westerlund

Tidpunkt:

Kl. 15:30-17:00

Plats:

Skype

Sammanträdet öppnas

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat.

Val av justerare

Ragnar Helin

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

Anmälan av föregående protokoll

Lägg till handlingarna.

Ärenden till stadsdelsnämnden den 22 oktober

8. Månadsrapport september 2020

- Förvaltningen prognosticerar ett överskott, sociala avdelningen har fortfarande ett underskott, men ett lägre underskott än tidigare.
- Antal ansökningar om ekonomiskt bistånd och antalet hushåll som ansöker har ökat, men inte i den omfattning som förvaltningen har befarat. Kan fortsätta öka.

Rådet frågar hur utförarverksamheter inom LSS får sin ersättning. Förslaget är att ha en dragning om hur ersättning från bedömningskanslitet i samband med att budget för 2021 kommer.

Rådet frågar vad som händer när brukarna inte går på daglig verksamhet pga pandemin. Får verksamheten fortfarande ersättning. Svaret är ja eftersom hinder i att gå till sin dagliga verksamhet inte har hanterats som att brukaren blir av med sin plats. Många dagliga verksamheter har även gjort anpassningar av verksamheten så att brukarna får någon form av sysselsättning som kompensation för att ordinarie verksamhet är stängd.

Program för delaktighet

Fråga om hur det arbete som vanligtvis görs under en workshop i november ska ersättas då det inte kommer gå att genomföra som vanligt pga pandemin.

Beslut: Rådet har ett förmöte en timme innan nästa råd den 17 nov. Alla förbereder sig inför förmötet för att sedan diskutera vilka punkter som ska vara kvar/redigeras/tas bort/läggas till. Stefan påminner.

Under område ”5. Rätten till bästa möjliga hälsa” nämns flera funktioner (kulturombud, hälsoinspiratörer och fritidsombud/friskvårdsombud). Rådet undrar vilka verksamheter som har vad. Emilia tar reda på detta och återkommer.

Upphandlingar och verksamhetsövergångar

Hammarby och Danvikstull

- Kan inte pratat om förfrågningsunderlaget pga sekretess fram till dess att det annonseras.
- Stefan och Oscar har läst och lämnat synpunkter. Förvaltningen har gjort några ändringar utifrån deras synpunkter.

Information om inkomna handlingar

Inga inkomna handlingar.

Övriga frågor

1. Virkesvägen

Oscar, Carola och Stefan var på plats på Virkesvägern och träffade Anna Östlund och Erik Bentzer. När frågan diskuterades på rådet i augusti var det mycket diskussion kring att entrén för personer som behöver hiss kunde upplevas som en sidoentré. Vid besöket så upplevdes inte entrén med hiss som en sidoentré, så länge det är tydligt skyltat. Däremot så var hissen liten och rådet undrar om den uppfyller alla krav. Erik och Anna sa att den skulle göra det, men de ska dubbelkolla.

Oscar och Stefan upplevde att de har mer att tillföra längre fram i bygget, t.ex. vad gäller skyltning. Rådet kommer att bli inbjudna längre fram i processen.

Carola tipsade Erik om en tillgänglighetskonsult som Stockholms stad brukar använda sig av vid liknande ombyggnader.

Carola och Stefan slogs av att det är ganska långt till kommunikationer från byggnaden.

2. Vice ordförande

Oscar väljs till ny vice ordförande.

Stefan kollar med Funktionsrätt om det är någon ny medlem på gång istället för Lasse.

Nästa sammanträde

- 17 november

Sammanträdet avslutas

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat.

Stefan Fagerström
Ordförande

Ragnar Helin
Justerare